
-projekt- 
 

Uchwała Nr …………………. 
Sejmiku Województwa Podkarpackiego 

z dnia ………………… 
 

w sprawie wyboru przez Sejmik Województwa Podkarpackiego przedstawiciela 
do składu Rady Społecznej przy Wojewódzkim Podkarpackim Szpitalu 
Psychiatrycznym im. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy 
 
 
Działając na podstawie art. 48 ust. 6 pkt. 2 lit. b ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r.              
o działalności leczniczej (Dz. U. z 2013 r., poz. 217), art. 18 pkt. 20 ustawy z dnia                 
5 czerwca 1998 r. o samorządzie województwa (Dz. U.  z 2013 r. , poz. 596) 
 
 

Sejmik Województwa Podkarpackiego 
uchwala, co następuje: 

 
 

§ 1 
 
Wybiera się przedstawiciela do składu Rady Społecznej przy Wojewódzkim 
Podkarpackim Szpitalu Psychiatrycznym im. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy            
w kadencji 2011 r.- 2014 r. 
 
1) 

 
§ 2 

 
Uchwałę przekazuje się Zarządowi Województwa Podkarpackiego. 
 

§3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Uzasadnienie 
 
do projektu Uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego w sprawie wyboru 
przez Sejmik Województwa Podkarpackiego przedstawicieli do składu Rady 
Społecznej przy Wojewódzkim Podkarpackim Szpitalu Psychiatrycznym                         
im. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy 
 
 

  W dniu 4 lipca 2013 r. Zarządzeniem Nr 39/2013 Marszałek Województwa 

Podkarpackiego wyznaczył Przewodniczącego Rady Społecznej przy Wojewódzkim 

Podkarpackim Szpitalu Psychiatrycznym im. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy            

w osobie Pana Mariusza Króla. 

 Z uwagi na fakt, że dotychczas Pan Mariusz Król był przedstawicielem Rady 

Społecznej przy Wojewódzkim Podkarpackim Szpitalu Psychiatrycznym                           

im. Eugeniusza Brzezickiego w Żurawicy wybranym przez Sejmik Województwa 

Podkarpackiego zaistniała konieczność uzupełnienia składu rady poprzez wybranie 

przez Sejmik nowego przedstawiciela.  

Wybór przedstawiciel umożliwi Zarządowi Województwa Podkarpackiego 

dokonanie zmiany w składzie Rady Społecznej w kadencji 2011-2014. 

 Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.  
 
 


